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Fråga från Miljöpartiet de Gröna i Täby 

Fråga till stadsbyggnadsnämndens ordförande, Johan Algernon.

Kommunens remissvar gällande inför trafikförändringar i SL-trafiken för 
2020/2021

I remissvaret till Trafikverket så har Täby kommun föreslagit att buss 609 ej 
längre ska ha sin rutt via Södra Gribbylund utan istället gå från 
Gribbylundsvägen till Bergtorpsvägen. 609ans färdväg via Södra Gribbylund är 
en motivator för de boende att åka kollektivt. Alternativet är att ta bilen hela 
vägen till ex sta´n,  då det inte finns några parkeringsplatser i Danderyd. I 
remissvaret står det att “För många boende i Gribbylund är det relativt enkelt 
att nå Gribbylundsvägen och där kliva på bussen för att sedan åka direkt ut på 
Bergtorpsvägen och vidare ut på E18 till Mörby Centrum/Danderyds sjukhus” 
(s.7).

I samtal med boende så är det tydligt att det finns ett önskemål och behov av 
att 609ans sträckning kvarstår för upphämtning av resenärer i Södra 
Gribbylund. Det blir annars en längre gångsträcka på allt från 10-20 minuter, 
vilket definitivt inte är rimligt. Man bör även betänka att 609 enbart går i 
rusningstrafik.

Min fråga är:
Kommer kommunen att ändra sitt remissvar till Trafikförvaltningen så att 
609an får samma sträckning som tidigare? 

( mao via Ungdomsvägen  som innan vägarbetena på Ungdomsvägen 
påbörjades.)

För Miljöpartiet de gröna i Täby 

Kerstin Espman
Ledamot kommunfullmäktige
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